

“Gliding” into the New Year 2009 at the Sylvester Ball ! Mit Sylvesterball gut ins Neue Jahr 2009 „gerutscht“ !

Joachim Mast & Monika Schächer, Beaux & Belles, Frankfurt

For the third time already, we were able to dance into the New Year in a festive way at the Beaux & Belles Sylvester Ball, along with 60 other (round)-dance enthusiasts. The largest group of guests from out-of-town came from the Stuttgart area, the Susie Qs. On the 27th of December we transformed the club room of the Beaux & Belles into a ballroom.

On the 31st December the dance began at 5:00pm. Ilona started the long evening off with the Warm-Up rounds. The cuers, Don Casper from Mannheim and “our” Ilona from the Beaux & Belles, as well as cuers from the floor after Midnight, really had everyone kick their heels.

There was something for everyone, meaning that most dancers were able to dance all the dances played and all thru the night. A well balanced mixture of dances in the phases III and IV+ were presented. Beside an intermediate workshop, a rumba presented by Don & Heike, other dances in a wide variety of rhythms really swept us across the floor.

The only interruption of the dance was the very festive menu, which ended with a gigantic and very tasty ice cream bomb, which was the peak of the menu for all of us.

With a class of champagne for everyone at midnight, we greeted the New Year. We even had guests from Belgium and New York!! After the fireworks we danced some more, until our feet hurt, following the motto: I cannot walk any more – but I can still dance!

It was a successful start into the New Year for all round dancers! A big thank you to Ilona and Stefan!!

Schon zum dritten Mal durften wir zusammen mit weiteren 60 tanzwütigen Gästen auf dem Sylvesterball der Beaux & Belles (B&B) festlich ins Neue Jahr tanzen. Die größte auswärtige Gästegruppe kam aus dem Stuttgarter Raum, die came from the Stuttgart Area, the Susie Q's. Schon am 27. Dezember hatten wir den Clubraum der B&Bs im Haus Ronneburg in Frankfurt in einen „ball-room“ verwandelt.

Am 31.12.2008 um 17 Uhr war es dann soweit: Mit einem Warm up mit unserer Clubcuerin Ilona Lankuttis fing die lange Nacht an. Die Cuer Don Casper aus Mannheim, unsere Ilona und in den ersten Stunden des neuen Jahres sogar Cuer aus dem Kreis der Gäste, ließen in bester Round-Dance-Manier die „Puppen“ tanzen.

Es war für Alle was dabei, genauer gesagt, die meisten Tänzerinnen und Tänzer konnten fast das gesamte Tanzangebot genießen. Es wurde im Wesentlichen eine gute ausgewogene Mischung zwischen Phase III und IV+ angeboten. Neben einem nicht zu schweren Workshop, einer Rumba dargeboten von Don und Heike, brachten auch andere Tänze aus vielen Rhythmen uns so richtig in Schwung.

Unterbrochen wurde das Tanzen durch ein gemeinsames festliches Menü, welches mit einer riesigen, leckeren Eisbombe für Alle die Krönung erfuhr.

Mit einem Glas Sekt für jeden Gast wurde dann um Mitternacht auf das Neue Jahr angestoßen, u.a. sogar mit Gästen aus Belgien und New York!! Getanzt wurde nach der Knallerei dann noch bis die Füße anfangen zu streiken – frei nach dem Motto: laufen können wir nicht mehr, aber tanzen.....

Es war ein gelungener Start ins Neue Jahr für die Round Dancer! Ein dickes DANKE an Ilona und Stefan Lankuttis!!!